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Irásbeli kérdés

Terveznek-e beruházását Zalalövő- Boba vasútvonal korszerűsítésével és
villamosításával kapcsolatosan címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Koller Istvánné zalabéri lakos a következő problémával keresett meg :
Jelenlegi lakóépületük régen a MÁV tulajdonában volt, melyet a községi tanács
valamilyen formában értékesített . Koller Istvánné a MÁV Szombathelyi
Területi Igazgatóságától azt az információt kapta, hogy a MÁV egy nagyobb
beruházásra készült, melynek keretében a tulajdonukban lévő ingatlanát kívánta
volna megvásárolni . A tervezett beruházást 2007-ig szerették volna
megvalósítani, azonban a mai napig nem kaptak erre a fejlesztésre kiírást, tehát
forrás hiány miatt nem tudnak jelenleg semmit sem kivitelezni . Az ingatlan
megvásárlásával kapcsolatos kiadásokat beépítik a költségvetésükbe, tehát
hajlandó lenne a Területi Igazgatóság a vételre, azonban ezt minden alkalommal
a Gazdasági és Közlekedési Minisztérium visszautasítja, indokolván azzal, hogy
az épület megvásárlásából semmilyen előnye nem származna a MÁV-nak .
A tulajdonosok a vasúti közlekedésből eredő nagy mértékű zajra tettek panaszt,
mely mindennapi életüket jelentősen megnehezíti .
A MAV Vezér Igazgatósága környezetvédelmi szakvéleményt, és értékbecslést
készített. A szakvélemény alapján elismerik, hogy főleg éjszaka, a megengedett
határt túllépi a vasúti közlekedés zaja, erre azonban csak passzív zajvédő
megoldást tud javasolni, mivel az épület vasúti sínekhez való közelsége miatt, a
zaj védőfal alkalmazása nem lenne megoldható .
A Területi Igazgatóság csak a Gazdasági és Közlekedési Minisztériumnál
utasítása szerint járhat el .



Kérdéseim a következők lennének :
•

	

Terveznek-e beruházását Zalalövő- Boba vasútvonal korszerűsítésével és
villamosításával kapcsolatosan?

•

	

Milyen megoldást tud javasolni a vasúti közlekedésből eredő
zajcsökkentésre?
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